
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 10. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 449
Vurderer ministeren, at det vil være i overensstemmelse med forbrugerom-
budsmandens regler for anprisning af miljø og etik, hvis en meget stor del af
det producerede kød vil kunne omfattes af et nyt dyrevelfærdsmærke, eller
bør anprisningen alene gælde for den bedste tredjedel af produkterne på mar-
kedet?

Svar bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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